
P ROTOKÓŁ  NR   XIX/2020 

 

z posiedzenia XIX/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 30 kwietnia 2020 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach  XIX/2020 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło14 Radnych – nieobecny Radny Adam Dowgiałło  

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XIX/2019 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XIX/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zaproponowała wprowadzenie dwóch projektów uchwał do 

porządku obrad: 

- w pkt 6 projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu konkursu „Anioł sukcesu w Gminie Barczewo” 

- w pkt 7 projektu uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Barczewie do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Barczewo 

 

Zmiany do porządku obrad zostały jednogłośnie przyjęte przez Radnych ( imienny wykaz głosowania w 

załączeniu); 

 

W związku z brakiem innych zmian do porządku obrad został on poddany pod głosowanie; 

 

Radni Rady Miejskiej przyjęli następujący porządek obrad: 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad XVII/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5) Przyjęcie protokołu z obrad XVIII/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

6)  Projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu konkursu „Anioł sukcesu w Gminie Barczewo” 

7) Projektu uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Barczewie do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach 

świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Barczewo 

8) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Zespołu Oświaty i 

Zdrowia w Barczewie; 

9) Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr LIII(390)2018 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 29 maja 

2018 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku kalendarzowego, w którym kończą 6 lat oraz 

warunków zwolnienia z tych opłat w przedszkolu publicznym oraz oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Barczewo; 

10) Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Bartołtach Wielkich; 

11) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości użytkowej w najem w trybie 

bezprzetargowym; 

12) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Barczewo na 2020 rok; 

13) Sprawozdanie z funkcjonowania oraz sprawozdanie finansowe Miejskiej Przychodni Zdrowia w 



Barczewie za 2019 rok; 

14) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Przychodni 

Zdrowia za rok 2019; 

15) Sprawozdanie z działalności oraz sprawozdanie finansowe Centrum Kulturalno – Bibliotecznego w 

Barczewie za 2019 rok 

16) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Centrum Kulturalno-

Bibliotecznego za 2019 rok; 

17) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2020-

2031; 

18) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2020 rok; 

19) Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

20) Interpelacje i zapytania Radnych – forma pisemna;  

21) Sprawozdanie z działalności Zakładu Usług Komunalnych w Barczewie za 2019 rok; 

22) Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie za 2019 rok; 

23) Sprawozdanie z prac Komisji Stałych Rady Miejskiej w Barczewie za I kwartał 2020 roku; 

24) Sprawy różne i wolne wnioski; 

25) Zamknięcie obrad XIX/2020 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

      

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Do punktu 4 

 

Radni Rady Miejskiej nie zgłosili uwag do protokołu z obrad XVII/2020 sesji Rady Miejskiej. Protokół 

został poddany pod głosowanie.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XVII/2020 sesji Rady Miejskiej. Imienny wykaz głosowania w 

załączeniu; 

 

Do punktu 5 

 

Radni Rady Miejskiej nie zgłosili uwag do protokołu z obrad XVIII/2020 sesji Rady Miejskiej. Protokół 

został poddany pod głosowanie.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XVIII/2020 sesji Rady Miejskiej. Imienny wykaz głosowania 

w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

          UCHWAŁA nr XIX(197)2020 z dnia 30 kwietnia 2020 roku 

w sprawie zmiany regulaminu konkursu „Anioł sukcesu w Gminie Barczewo” 

 

Do punktu 7 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych– opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr XIX(198)2020 z dnia 30 kwietnia 2020 roku 

 w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie do 

prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Barczewo 



 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petcyji – Pan 

Tomasz Kaczor. Komisja uznała skargę za bezzasadną. 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIX(199)2020 z dnia 30 kwietnia 2020 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w 

Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Na obrady sesji przybył Pan Radny Adam Dowgiałło; 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Burmistrz – Andrzej Maciejewski oraz Pani Barbara 

Szałaj-Borowiec - Dyrektor Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia; 

 

Radni podjęli dyskusję w sprawie przedstawionych wyjaśnień; 

 

Opinia Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

  UCHWAŁA nr XIX(200)2020 z dnia 30 kwietnia 2020 

zmieniającą uchwałę Nr LIII(390)2018 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 29 maja 2018 roku w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku kalendarzowego, w którym kończą 6 lat oraz warunków 

zwolnienia z tych opłat w przedszkolu publicznym oraz oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Barczewo; 

  

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 10 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Burmistrz – Andrzej Maciejewski; 

 

Radni przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia; 

 

Opinia Komsiji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

   UCHWAŁA nr XIX(201)2020 z dnia 30 kwietnia 2020  

   w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Bartołtach Wielkich; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Burmistrz – Andrzej Maciejewski oraz Pan Robert 

Brzóska – Dyrektor Zakładu Budynków Komunalnych w Barczewie; 

 

Radni przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia; 



 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIX(202)2020 z dnia 30 kwietnia 2020 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości użytkowej w najem w trybie bezprzetargowym; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Pani Aleksandra Ciechonowicz-Osiecka przekazała, że Radni otrzymali projekt uchwały i uzasadnienie w 

materiałach na sesję i się z nimi zapoznali; 

 

Opinia Komisji do Spraw Gospodarczych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

  UCHWAŁA nr XIX(203)2020 z dnia 30 kwietnia 2020 roku 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Barczewo na 2020 rok; 

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 13 

 

Pani Radna Halina Bronka złożyła wniosek formalny o łączne przedstawienie wyjaśnień do pkt 13 i 14 

porządku obrad; 

 

Wniosek został jednogłośnie przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej ( imienny wykaz głosowania  

w załączeniu); 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali sprawozdania w materiałach na sesję i prosi  

o zadawanie ewentualnych pytań Panu Tadeuszowi Plawgo- Dyrektorowi Miejskiej Przychodni Zdrowia; 

 

Pani Radna Maria Sidor zadała pytanie Panu Dyrektorowi i otrzymała na nie odpowiedź; 

 

Do punktu 14 

 

Wyjaśnienia do punktu przedstawił Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski; 

 

Opinia Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

         UCHWAŁA nr XIX(204)2020 z dnia 30 kwietnia 2020 roku 

w sprawie przyjęcia sprawozdanie finansowe Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie za 2019 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 15 

 

Radna Halina Bronka złożyła wniosek formalny o jednoczesne przedstawienie wyjaśnień do pkt 15 i 16 

porządku obrad; 

 

Wniosek został jednogłośnie przyjęty przez Radnych ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że materiały do obu punktów zostały przekazane Radnym  



w materiałach na sesję i prosi o zadawanie pytań Dyrektorowi Centrum Kulturalno-Bibliotecznego  

w Barczewie; 

 

Radni podjęli dyskusję w temacie sprawozdania, zadawali pytania Panu Robertowi Tokarskiemu i otrzymali 

na nie odpowiedzi; 

 

Do punktu 16 

 

Pani Przewodnicząca zapytała o opinię Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy; 

 

Przewodniczący Komisji przekazał, że Komisja nie miała swojego posiedzenia; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 UCHWAŁA nr XIX(205)2020 z dnia 30 kwietnia 2020 roku 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Centrum Kulturalno-Bibliotecznego za 

2019 roku;  

 

Przerwa w obradach sesji; 

 

Do punktu 17 

 

Obrady sesji opuścił Radny Tomasz Kaczor. Na sesji obecnych 14 Radnych; 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały w pkt 17 i 18 porządku obrad przedstawiła Pani Skarbnik – Dorota 

Kondratowicz; 

 

Radna Maria Sidor zadała pytanie ws. kwoty przeznaczonej na naprawy usterek w świetlicy wiejskiej w 

Wójtowie, na które otrzymała odpowiedź od Pani Skarbnik oraz Pana Burmistrza; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna do pkt 17 i 18; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIX(206)2020 z dnia 30 kwietnia 2020 roku 

               w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2020-2031; 

 

Do punktu 18 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawione zostały w pkt 17 porządku obrad; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIX(207)2020 z dnia 30 kwietnia 2020 

       w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2020 rok; 

 

Do punktu 19 

 

Obrady sesji opuściła Radna Balbina Buras. Na sesji obecnych 13 Radnych; 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski  – 

Burmistrz Barczewa; 

 

Sesję opuścił Radny Bartosz Pontus – na Sali obecnych 12 Radnych; 

 

Radni zadali pytania do sprawozdania Pana Burmistrza i otrzymali na nie odpowiedzi.  

 

 

 



Do punktu 20 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że w okresie między sesjami wpłynęły dwie 

interepelacje Radnej Krystyny Mańkowskiej na które Pani Radna otrzymała odpowiedź i nie ma do niej 

pytań; 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała również o kolejnych interpelacjach Radnych Haliny Bronka oraz 

Bogumiły Lisowskiej; 

 

Panie Radne przedstawiły kwestie dotyczące tych interpelacji i otrzymanych na nie odpowiedzi, co do 

których odniósł się Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski ; 

 

Do punktu 21 

 

Radni otrzymali sprawozdanie w materiałach na sesję; 

 

Obrady sesji opuściła Radna Urszula Mosakowska – na sali obecnych 11 Radnych; 

 

Radni zadali pytania Pani Prezes Beacie Szewczyk  i otrzymali na nie odpowiedzi; 

 

Do punktu 22 

 

Radni otrzymali sprawozdanie w materiałach na sesję i nie mieli żadnych pytań do przedstawionych 

materiałów. 

  

Do punktu 23 

 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek formalny o nieodczytywanie sprawozdań i dołączenie  

ich do protokołu z obrad sesji; 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Do punktu 24 

 

Radny Piotr Groszkowski – Pan Radny poruszył kwestię odpowiedzi na interpelację oraz na pytania 

zadawane pracownikom Urzędu Miejskiego. 

 

Treść poruszonej sprawy oraz odpowiedzi Pana Burmistrza pod linkiem: { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=PTRwgPdvBv4"} ( przedział czasowy 3h:40min:43sek – 

3h53min.48sek) 

 

Radny Adam Dowgiałło – zapytał czy jest dostępny powiatowy harmonogram naprawy dróg. Czy jest 

szansa aby go otrzymać, bądź jeśli go nie ma by o niego zaapelować? Pan Radny zapytał również o 

przygotowanie do powrotu dzieci do przedszkoli i żłobków w naszej gminie? 

 

Odpowiedź Pana Burmistrza pod linkiem : { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=PTRwgPdvBv4"} ( przedział czasowy: 3h55min.53sek – 

4h00min.27sek) 

 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka – zapytała Pana Burmistrza o zbieranie 

zapotrzebowań na przebywanie dzieci w przedszkolach i żłobkach na okres od maja do czerwca. Zbieranie 

zapotrzebowań jest do 04 maja – czy rodzice będą mogli to zapotrzebowanie złożyć w każdym momencie 

czy lepiej zrobić do 4 maja nawet jak rodzic na ten czas zapewnia opiekę swojemu dziecku? 

 

Odpowiedź Pana Burmistrza pod linkiem : { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=PTRwgPdvBv4"}  

https://www.youtube.com/watch?v=PTRwgPdvBv4
https://www.youtube.com/watch?v=PTRwgPdvBv4
https://www.youtube.com/watch?v=PTRwgPdvBv4


( przedział czasowy: (4h01min.07sek – 4h02min.13sek) 

 

Radna Halina Bronka – w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Piotra Groszkowskiego przekazała,  

że wiele spraw w Urzędzie można załatwić bez udziału Pana Burmistrza. Na bip Urzędu są podoane nr 

telefonów do wszystkich pracowników oraz do podległych jednostek. Problemy można rozwiązywac na 

bieżąco. Jeśli jednak okazuje się że pracownik nie jest na tyle kompetentny by udzielić odpowiedzi, bądź tez 

odpowiedż nie była satysfakcjinująca,  to sprawa trafia do Pana Burmistrza ( w postaci interpelacji czy 

rozmowy).  

 

Radna Maria Sidor – zapytała Pana Burmistrza o wskazany termin powrotu dzieci do żłobków i 

przedszkoli. Czy 06 maja jest terminem obowiązkowym? 

 

Odpowiedź Pana Burmistrza pod linkiem : { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=PTRwgPdvBv4"} ( przedział czasowy: 4h06min.20sek – 

4h06min.45sek); 

 

Radny Piotr Groszkowski podziękował Pani Radnej Halinie Bronka za cenne rady dotyczące 

rozwiązywania problemów Radnych. Pan Radny stwierdził, że nie może być możliwości aby telefony czy  

e-mail były wysyłane w próżnie. Urzędnicy powinni na te pytania odpowiadać;  

 

Pan Burmistrz - poprosił aby e-mail, które są wysyłane do urzędników były również wysyłane w kopii do 

Pana Burmistrza dzięki czemu będzie możliwość kontroli i nadzoru na zgłaszanymi problemami. 

 

Radny Sebastian Białecki – pochwalił Pana Burmistrza za pomysł z zakupem środków ochrony do 

dezynfekcji przystanków autobusowych. Wcześniej dezynfekcję przeprowadzała firma zewnętrzna , którą 

trzeba było opłacać. Teraz dzięki zakupowi urządzeń i środków ta dezynfekcja będzie przeprowadzana przez 

Gminę, przez co bedą oszczędności; 

 

Radny Adam Dowgiałło – zapytał kto będzie dokonywał dezynfekcji przystanków?  

 

Pan Burmistrz - przekazał, że będą to strażacy ochotnicy z Ochotniczej Straży Pożarnej w Barczewie; 

 

Radny Grzegorz Matłoka – poprosił o ponownienie tematu w sprawie drogi wojewódzkiej 595  

i zorganizowania spotkanie z prezesem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że wniosek ustny Pana Radnego wystarczy. Pan Burmistrz pamięta o 

organizacji tego spotkania. Przez panującą epidemię wszystkie spotkania zostały odwołane. Po ustaniu 

epidemii zostanie ponowiona próba organizacji takiuego spotkania; 

 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka – podziękowała Panom Burmistrzom, 

pracownikom Urzędu i TV Macrosat za przygotowanie obrad sesji zgodnie z wymogami sanitarnymi.  

 

Do punktu 25 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady  

XIX/2020 sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 

https://www.youtube.com/watch?v=PTRwgPdvBv4

